

Application to be a Team Leader for YTTC 擔任青年神學訓練班小組長申請表

STEP 1: LOCAL CHURCH BOARD APPROVAL

第1步:本地負責人同意書

Name of Applicant: 申請人姓名: Chinese Name (if you have one): 中文姓名(如果有):	
Local Church 原屬教會:	
Date of Birth: 出生日期:	Gender: Male / Female 性別:男/女
Email: 電子郵件:	Mobile: 手機:
Date received Baptism: 受洗日期:	Have you received the Holy Spirit? Yes/No/Not sure *Please note HS is not a requirement to be a TL.
Church works involved in: 所參與教會事工:	
Which year did you finish YTTC (UKGA)? (英國)青年神學訓練班畢業年份?	
Have you been a Team Leader before? If so, please state which year and for which year group: 2015 for Year 2, etc. 之前有沒有擔任小組長的經驗? 如果有, 請說明是在哪一年帶過哪個年級: 例: 2015 Year 2, 等等。	

Criteria for Team Leader: Team leaders should have certain characteristics:

- 1) **Good Faith** – Attends church regularly and is involved with church work. Has a good reputation and sets a good example. Not dating gentiles.
- 2) **Impartial** - Knows how to judge situations. Has clarity of judgment to help make peace, resolve conflicts. Must treat everyone the same and give no special treatment.
- 3) **Sense of Rightness** – Familiar with the YTTC Student Rules and Team Leader Rules, and be willing to follow and enforce them. Willingness to work well and cooperate with preachers and fellow team leaders.
- 4) **Desirable Personality** – Outward, friendly and open member, able to converse with students and direct them to God using Scripture. An encourager with speech seasoned with salt and will not gossip about participants.

(Note: Having the Holy Spirit has NOT been put down as a TL criteria. The Holy Spirit is down to God to give to each individual.)

小組長資格: 身為組長應該要符合以下特質:

1. 良好的信心—固定到教會聚會、參與教會事工、擁有好的名聲、有好榜樣、沒有與外邦人交往。
2. 公平—知道如何評斷是非。判斷清楚、助人和平、解決紛爭。必須公平對待每個人, 不以偏心待人。
3. 正直—熟悉青年神學訓練班參加的規定和小組長規定。願意去遵守並加強。願意好好做事, 並與傳道、其他組長互相配合。
4. 優良個人特質—外向、友善、心胸開闊、有能力與學生溝通、能用聖經話語引導他們親近神。以言語鼓勵、以鹽調和, 不講論參加者的是非。

I, the applicant, confirm that I meet the Team Leader criteria, and by God's grace will do my best for the YTTC students entrusted to my care. I understand this application will go through a 3 part screening process, and I will be notified of the result.

我, 申請者, 確認符合小組長資格, 在神的恩典下將為青年神學訓練班學生盡全力付出。我了解此申請書將進行三段式審核過程, 我也將收到申請結果。

Signature of Applicant:

申請者簽名:

Date:

日期:

We hereby confirm that this applicant meets the team leader requirements and we affirm that this applicant is an exemplary youth who is suitable for the role of Team Leader at Y TTC.

我們謹此確認申請者符合小組長資格，我們確認此申請者為榜樣青年，適合擔任青年神學訓練班小組長角色。

Signature of Local Religious Affairs Officer: 本地教牧負責人簽名：	
Name & Email: 姓名 & 電子郵件：	
Signature of Local Religious Education-in-Charge: 本地宗教教育負責人簽名：	
Name & Email: 姓名 & 電子郵件：	

Note to Applicant:

Please email this completed form to: yttc@tjc.org.uk

After submitting your application, it will go through a three part screening process.

The following groups will screen your application:

- Members of the Y TTC Team.
- Members of the YCC (Youth Coordination Committee) in UK.
- All the UKGA preachers.

To become a Team Leader for Y TTC, you will need to be approved by all three groups. You will be notified of the result in due time. Please do not book your travel until you have received approval from the Y TTC Team. Thank you for your application. May God bless you.

請將填好的表格發送至: Y TTCgeneral@gmail.com

提交申請後，將經過以下三組來篩選通過。

- 學生靈恩會組的成員
- 英國青年組委員會的成員
- 所有英國總會的傳道人

要成為青年神學訓練班的組長，必須得到所有三組的批准。你將會在適當的時候收到通知。在還沒有被青年神學訓練班組通知前請不要安排交通。

謝謝你的申請。願神祝福你。

FOR OFFICIAL CHURCH USE 教會官方使用	Y TTC team	YCC	UKGA Preachers
Application approved 申請通過			
Application not approved 申請未通過			